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Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας

ΘΕΜΑ: «Προμήθεια γαλλικών αρμάτων ή αντικατάσταση πεπαλαιωμένων
του Ε.Σ. με αυτά»

Κύριε Υπουργέ,

Στο πλαίσιο της ενισχυμένης ελληνο-γαλλικής αμυντικής συνεργασίας, η οποία δύναται
να επεκταθεί και σε νέα επίπεδα,  ο Ε.Σ.  θα πρέπει να διερευνήσει το ενδεχόμενο το
τρέχoν χρονικό διάστημα μιας αντιστοίχου σύναψης συμφωνίας - στο πρότυπο των
προμηθειών του Π.Ν. και της Π.Α. από Γαλλία και εφόσον κριθεί αναγκαία - προμήθειας
γαλλικών αρμάτων. Αυτά είτε ως πρόσκτηση στο υπάρχον αρματικό δυναμικό της
χώρας μας είτε ως αντικατάσταση πεπαλαιωμένων του Ε.Σ. (π.χ. M48A5 MOLF,
M60A3 TTS κλπ.), δύνανται να προέρχονται από τα αποθέματα του γαλλικού στρατού -
εφόσον αυτά υφίστανται και τα οποία θα ηδύνατο επιπρόσθετα να διέλθουν δια
προγράμματος εκσυγχρονισμού πριν την ενδεχόμενη παραλαβή τους από τον Ε.Σ..
Επιπλέον και κατόπιν επιτυχόντων διαπραγματεύσεων προς όφελος μας, θα μπορούσε
να προβεί ο Ε.Σ. σε αγορά καινούργιων αρμάτων μάχης από Γαλλία, δεδομένων των
δυνατοτήτων που διαθέτουν, όπως τηλεχειριζόμενο πύργο με πολυβόλο, σύγχρονες
τακτικές διεπαφών, ενισχυμένη θωράκιση, αυτόματο σύστημα επαναγέμισης,
αισθητήρες και εκτοξευτές βομβίδων και συστήματα αντιμετώπισης αυτοσχεδίων
εκρηκτικών μηχανισμών και αντιαρματικών βλημάτων.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Δεδομένων των αρίστων εξοπλιστικών σχέσεών μας με τη Γαλλία πια, προτίθεστε να
διερευνήσετε το ενδεχόμενο προμήθειας ικανού αριθμού γαλλικών αρμάτων είτε προς
αντικατάσταση αρμάτων μάχης, όπως τα M48 και M60 είτε προς επιπρόσθετη ενίσχυση
του υπάρχοντος αρματικού μας δυναμικού;
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